
Protokół Nr 41/2021 
 
z posiedzenia Komisji   Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 15 marca 2021 r. Obrady 
Komisji odbyły się w trybie zdalnym  pod przewodnictwem przewodniczącego Jana 
Grabarskiego. Posiedzenie rozpoczęto o godz.13.00, zakończono o godz.  15.00 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Jan Grabarski 

2. Anna Karolczak 

3. Michał Krzoska 

4. Jan Światłowski 

5. Kazimierz Wnuk  

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. ---------------------------- 

2. ---------------------------- 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. ---------------------------------- 

2. ---------------------------------- 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo reprezentuje): 

 

1.  13.00 – – 15.00  - Anna Biniakowska  Dyrektor Zespołu Obsługi  Oświaty i Rekreacji. 

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Dokonał przewodniczący Jan Grabarski. 

Omawiane tematy posiedzenia: Działalność szkół i przedszkoli gminnych w dobie pandemii. 

Komisja rozpoczęła spotkanie zgodnie z planem w trybie zdalnym. 

Członkowie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku 

Publicznego wysłuchali szczegółowej analizy działalności szkół i przedszkoli w dobie pandemii 

przedstawioną przez panią Annę Biniakowską Dyrektora Zespołu Obsługi Oświaty i Rekreacji. 

  Pani dyrektor przedstawiła informację dotyczącą nauki; w trybie zdalnym uczą się klasy 4 – 8 

, natomiast klasy 1 -3 i przedszkola w trybie stacjonarnym. Praca bibliotek i świetlic nie jest 

ograniczona. Dzieci uczestniczą w zajęciach oczywiście z zachowaniem obostrzeń sanitarnych. 

Dowozy uczniów odbywają się płynnie i są organizowane według potrzeb. Nie ma żadnych 

sygnałów dotyczących problemów z pracą zdalną.  

 



  W dalszej części posiedzenia członkowie komisji zadawali mi.  następujące pytania. 

  1.Wykorzystania kwoty przeznaczonej na dokształcanie nauczycieli w ubiegłym roku. 

  2.Jaki procent nauczycieli zostało zaszczepionych w naszej gminie? 

  3.Wydatki jakie ponoszą szkoły na środki dezynfekujące czy są wystarczające? 

  4.Jak przebiega realizacji procesu dydaktyczno – wychowaczego w związku z pandemią w          

szkole muzycznej?    

  5. Jak przebiegał sprawdzian próbny klas ósmych? 

  6. Informacja o zatrudnieniu nauczycieli w nowym roku szkolnym. 

 Pani dyrektor szczegółowo odpowiedziała na w/w pytania. Udzieliła rzetelnych                                 

i wyczerpujących odpowiedzi: 

Ad.1. Kwota na dokształcanie nauczycieli została całkowicie wykorzystana: w większości na 

studia podyplomowe i magisterskie nauczycieli oraz szkolenia Online Rad Pedagogicznych w 

szkołach. 

 Ad.2.W naszej gminie zostało zaszczepionych około 80 % nauczycieli. 

 Ad.3.W szkołach zostały zabezpieczone środki na dezynfekcje, ale są one nie do końca   

           wystarczające, w związku z tym dyrektorzy będą wnioskować o zwiększenie kwoty. 

 Ad.4.Szkoła muzyczna po otrzymaniu zgód od rodziców, realizuje zajęcia dydaktyczne                   

w trybie stacjonarnym.  

 Ad.5.  Natomiast próbny sprawdzian klas ósmych odbywał się stacjonarnie i online. 

Uczniowie korzystali z różnych testów, uczniowie SP 2 z OKE. 

 Ad.6. Następnie pani dyrektor nadmieniła, że wszystko odnośnie zwolnień i zatrudnienia 

nauczycieli będzie mogła dokładnie przedstawić po analizie arkuszy organizacyjnych szkół. 

 

W dalszej części spotkania pani dyrektor poinformowała, że nabór do klas sportowych będzie 

dopiero od klas czwartych. Tylko w ZSP nr 4 zostanie utworzona pierwsza klasa sportowa. 

    Zwróciła też uwagę na dobrą współpracę z PPPP w Nakle. Dzieci wymagające 

specjalistycznego nauczania są zawożone do placówek w Bydgoszczy, a gmina otrzymuje 

zwrot kosztów. 

      Przedstawiła informację, że udało się pozyskać środki, które zostaną przeznaczone na 

pracownie dotykowe i zakup np.; robotów do nauki j. angielskiego. 

   Stwierdziła, że problemem z którym będzie trzeba się zmierzyć to depresja u dzieci                           

i młodzieży.   

                    

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

W związku z trwającą od ponad roku trudną sytuacją epidemiczną w kraju. 

Wynikającymi z tego faktu ograniczeniami i utrudnieniami, w kształtowaniu 

prawidłowych relacji rówieśniczych. A także zdiagnozowanymi u dzieci i młodzieży, 

fobiami szkolnymi i depresjami oraz innymi zaburzeniami związanymi z nauczaniem 

zdalnym. Komisja wnioskuje o zwiększenie ilości godzin pracy psychologa we 

wszystkich szkołach naszej gminy od nowego roku szkolnego 2021/22.                                         

 

Opinie wydane przez Komisję:  



      

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

                                                                               Paterek 15.03.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji:  

     Jan Grabarski 

 

Protokolant: 

Anna Karolczak 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

      

 

 

 


